



ADMINISTRATIVE NOTICES – AVIS ADMINISTRATIFS

Number 45

November 9, 1987

Numéro 45

le 9 novembre 1987

ADMINISTRATIVE INFORMATIONRENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSUnited Way

The Departmental United Way Campaign has now reached 85% of the 1987 target. A very generous and early response from the Posts is responsible for this good news. Thank you out there from all of us here in Headquarters! A successful completion of the Campaign now depends upon our colleagues in Ottawa. Please remember that many people in our local community need our time and money. Please give generously.

Government Travel Service

During December 1987 the Department of External Affairs will be phased into the new Government Travel Service (GTS) operated by Marlin Travel Group Ltd. The transition to the new GTS started in 1986 with eight departments and, based on that experience, the service has been implemented in other departments over the past year. External Affairs is one of the last to be phased in.

Centraide

La campagne Centraide du Ministère a maintenant atteint 85% de son objectif pour 1987. Ces bonnes nouvelles sont dues à la réaction particulièrement rapide et généreuse des missions à l'étranger. Un grand merci de nous tous ici à l'administration centrale! Le succès de la campagne dépend dorénavant de nos collègues à Ottawa. Il ne faut pas perdre de vue que nombreux sont ceux dans notre communauté qui ont besoin de notre temps et de notre argent. Nous comptons sur votre générosité.

Service de voyage du gouvernement

Au courant du mois de décembre 1987, le ministère des affaires extérieures sera intégré au nouveau service de voyages du gouvernement (SVG) offert par Marlin Travel Group Ltée. Une période transitoire commençait en 1986 avec la participation de huit agences gouvernementales. Depuis, d'autres ministères se sont intégrés par étape pendant l'année; le ministère des Affaires extérieures étant un des derniers participants.

